
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 25/2023

Aika: 3.10.2023 Paikka: Otakaari 4, Huone 149
kello 16:30 02150 Espoo

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Maiju Koponen Sofia Ahola
Miika Luhtamäki Aino Ylänne
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto

Poissa: Vilma Martti

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 16:40.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Kontio kertoi, että mobilepay QR-koodeja saapui postissa.
5.2. Ahola kertoi, että killan kuvagalleriassa lukee edelleen Simo Kauppilan

hallinnoivan kuvagalleriaa. Peltola päivittää gallerian yhteyshenkilön.
5.3. Koponen kertoi, että HTJ-excursiolle voi vielä ilmoittautua.
5.4. Karvonen kertoi, että AYY ehdottaa kiltalaista Tomas Kurenniemeä

opiskelijoiden liikuntaliittoon.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat uudet jäsenet.
6.2. Raadin palaute

Raati on saanut palautetta killan LinkedIn ryhmästä ja sen aktivoimisesta.
Tornivaara ehdotti, että somevastaavat voisivat ottaa koppia killan LinkedIn
sivusta.
Peltola ehdotti, että Karvonen hoitaisi asian sillä se kuuluu yrityssuhteisiin.
Karvonen kannatti ehdotusta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Juvakka kertoi, että kuuluu hyvää. Arkea ja saunabileitä. Lauantaina olisi ollut
peli, mutta nukkui sen yli.
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Kontio kertoi, että hyvää kuuluu. Tämä päivä on ollut väsynyt. Viikonloppuna
purjehtimassa.
Ahola kertoi, että otti pienet flunssat viikonloppuna. Jäi purjehdusreissu
välistä. Huomenna lähtee Keski-Eurooppaan. Yrityksestä pitäisi tulla puhelu
tänään mahdollisista töistä.
Peltola kertoi, että oli Karjala approilla Lappeenrannassa ja sukulaisilla
viikonloppuna. Nyt paljon tehtäviä ja hommia, jotka stressaavat.
Ylänne kertoi, että viikonloppuna merellä laiva heilui todella paljon.
Lakinlaskijaiset oli hyvä dipolitapahtuma.
Luhtamäki kertoi, että oli mukava viikonloppu. Kouluhommia suhteellisen
paljon.
Koivisto kertoi, että kuuluu hyvää. Purkaa stressiä kutomiseen ja kasveihin.
Koponen kertoi, että viime viikko meni sairastaessa. Kandidaatin tutkielma
etenee.
Pasanen kertoi, että oli IE:n täyteinen viikonloppu. Isac Elliotin keikka oli
yllättävän hyvä. Kauppakadun appro tulossa.
Karvonen pyörähti kotona viikonloppuna ja oli serkkutapaaminen. Jännittää,
kun pikkuveli harjoittelee autolla ajamista.
Tornivaara kertoi, että kuuluu ihan hyvää. Paljon asioita samaan aikaan, mikä
stressaa.

7.2. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
7.2.1. Ei edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneitä asioita.

7.3. Menneet tapahtumat
7.3.1. Abisitsit

Ahola kertoi, että oli ollut todella hyvä tapahtuma. Lukkarit olivat
todella hyviä, sillä olivat keksineet hauskoja meemejä ja muutoksia
sitsilauluihin. MK IE oli töissä tapahtumassa.
Konsepti, jota voidaan jatkaa tulevaisuudessa.

7.3.2. Saunanrakennus
Koivisto kertoi, että meni oikein kivasti. Kerhot esitteli itsensä ja heillä
oli yhteistyöyrityksistä esitteljät.

7.3.3. Suomi bilENG
Juvakka kertoi, että tapahtuma meni oikein hyvin. Noin 100
osallistujaa.

7.3.4. Otatarhan ajot
Koivisto kertoi, että juuri ennen raksan ajoa satoi vettä ja kannattajat
eivät tulleet kannustamaan. Muuten tapahtuma sujui hyvin.

7.3.5. ENG-festivaali
Karvonen kertoi, että meni paljon paremmin kuin odottivat. Ihmisiä oli
paljon.

8. YHTEISET
8.1. Teekkarikokous 10.10.

Tornivaara kertoi, että teekkarikokous on kiltaillan kanssa päällekkäin.
Teekkarikokoukseen tarvitaan killasta edustajia.
Tornivaara mainitsi, että teekkarikokoukseen voidaan kysyä osallistujiksi jo
valmiiksi siellä olevia raksalaisia.
Tornivaara kysyy edustajia teekkarikokoukseen.
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8.2. Yhdenvertaisuussuunnitelma
Tornivaara esitteli killan yhdenvertaisuussuunnitelman. Toivottiin, että koko
raati lukee suunnitelman.

8.3. Killan ylimääräinen kokous
Killan ylimääräiselle kokoukselle ei ole tarvetta vaan tehdään vaalikokoukselle
kattava valmistelu.
Tornivaara varaa vaalikokouksen tilan klo 13:00 eteenpäin.

8.4. Kiltailta
Tornivaara muistutti kiltaillan powerpoint-esityksen päivittämisestä. Kiltailta
sovittiin alkavan klo 18.
Peltola esitteli myös Instagramiin menevän tarinan vaaleista. Raati korjasi
muutamia virheitä.

8.5. Vuosijuhlaedustukset
8.5.1. 62. Maskerad Ball 11.11.

Jätetään päätös myöhemmäksi.
8.5.2. 151. Teekkariperinnejuhla

Päätös: Tornivaara edustaa kiltaa Teekkariperinnejuhlassa
Pasasen kanssa.

9. RAHA-ASIAT
9.1. Rahaston kokous

Kontio kertoi rahaston kokouksesta, jossa keskusteltiin kide.appin käytöstä ja
sen vaikutuksista kiltojen talouteen. Eräänä tapana saada opiskelijat
ostamaan kiltojen jäsenyys pidettiin Telegram-ryhmistä poistamista.

9.2. Bonukset
Kontio avasi keskustelun siitä, että kuuluuko killan ostoksista ostajan saada
etuja vai ei.
Raati keskusteli asiasta ja nähtiin, että bonukset ovat todella pieni etu, joten
ei ole tarvetta lähteä kieltämään ja seuraaamaan niiden keräämistä ostosten
yhteydessä.

9.3. Laskut ja kulukorvaukset
Päätös: Hyväksytään liitteen (Liite 2) mukaiset laskut ja kulukorvaukset.

9.4. Saunanrakennuksen laskutus AA-kerhoilta
Luhtamäki kertoi, että kulut pitäisi laskuttaa AA-kerhoilta.
Kontio pyysi lähettämään tarkemmat tiedot sähköpostitse.

10. MAISTERITOIMIKUNTA
10.1. Fuksiaiset 9.10.

Juvakka kertoi, että tapahtuma alkaa 17:59 kiltiksen takapihalta. Rastikiertely
alkaa 18:30 ja hyminä 20:00. Raatilaisia tarvitaan hankkimaan IK-boolin
tarvikkeet.
Kontio ja Ylänne hankkivat tarvikkeet.

11. IE-Perhe
11.1. Dipolin Appro 25.10.
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Pasanen ja Ylänne kertoi, että IE-toimikunta järjestää Dipolin approt ja raati
on kutsuttu.
Sovittiin, että pidetään raatikasa tapahtumassa.

12. FUKSITOIMIKUNTA
12.1. LettuOlympialaiset 5.10.

Koivisto kertoi, että yritetään pitää tapahtuma. Luhtamäki korjasi, että killan
fukseja on tällä hetkellä osallistumassa 5 henkilöä.
Raati keskusteli kiltalaisten tapahtuma-aktiivisuudesta.
Koivisto ja Luhtamäki tiedustelivat tarvikkeita tapahtumaa varten.

13. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
13.1. Haalari-inventaario

Karvonen kertoi, että kävi eilen laskemassa haalarit. Niitä on noin 56
kappaletta.

14. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. OPINTOTOIMIKUNTA
15.1. Ei esille tulleita asioita.

16. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ahola kertoi, että RIL-nuorten gaalailta on Dipolin appron jälkeisenä päivänä.

19. M.E.T.A.
19.1. IK x MK Pesäpallo

Tornivaara kertoi, että oli mukava tapahtuma. IK:n voitto oli hieno asia.
19.2. Yhdenvertaisuussuunnitelma

Ylänne mainitsi, että suunnitelmassa voisi olla maininta ulkonäöstä.
Maininta lisättiin yhdenvertaisuussuunnitelmaan.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Tornivaara kertoi, että seuraava kokous on 12.10. klo 08:30.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 18:34.

VAKUUDEKSI
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_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 3.10.2023
Otakaari 4 LIITE 2
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 3.10.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Miika Luhtamäki Saunan rakennus 28.9. pizzat 395,90

Vertti Hatara Vaelluksen kuluja 412,96

Elina Leinonen Rakennusinsinöörikillan vaellus Patvinsuolla 21.9.-24.9.
Vaellusvisan palkinnot (hyväksytyt)

11,80

Reetta Kanervo Otatarhan ajojen kuluja 124,30

Matti Viitanen Fuksisitsien ruuat 655,71

Matti Viitanen Fuksisitsien kuluja 45,58

Ella Koivisto Saunanrakennuksen kuluja 112,73

Vilma Puusaari ENG abisitsien tarjoilut 496,52

Aino Tornivaara Raadin härpäkkeet 249,35

Aino Tornivaara Edustus, TARAKI 49,50

Elias Pasanen Pikku IE hengailuilta 16,30

Otakoppi Pesäpallovälinevuokra 30,00

Vipps MobilePay AS
Suomen sivuliike

MobilePayn kulut 41,52

Vipps MobilePay AS
Suomen sivuliike

MobilePayn kulut 26,91

Aino Tornivaara Pomppupäivä-case 222,88

Katariina Kokkonen Kiltisnoccot 49,99



Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


